
Dzień dobry 
W odpowiedzi na pismo z dnia 7 grudnia 2017 roku informuję: 
 I Odpowiedź na petycję: 
Informujemy, iż w naszej placówce wszyscy uczniowie  w trackie pobytu w szkole otrzymują 
ciepły napój (herbata) oraz mają dostęp do bieżącej wody pitnej. W naszej szkole nie 
funkcjonuje sklepik szkolny. Ponadto nasi uczniowie z klas 1-5 objęci są programem 
rządowym "Program dla szkół" w ramach, którego otrzymują nieodpłatnie owoce i warzywa 
oraz mleko i przetwory mleczne. 
II Odpowiedź na Wniosek Odrębny: 
 Informuję, iż w ostatnich 3 latach Rada Rodziców nie występowała do dyrektora z 
wnioskiem lub opinią dotyczącą spraw związanych z kształtowaniem zdrowych zasad 
żywienia wśród uczniów szkoły. 
Z poważaniem 
Dariusz Walczak 
Dyrektor Szkoły Podstawowej  
w Dłużynie 

 

 

 
Szanowni Państwo. 

W odpowiedzi na pismo z dnia 07 grudnia 2017 roku informuję co następuje: 

I Odpowiedź na petycję: 

Informujemy, iż w naszej placówce wszyscy uczniowie  w trackie pobytu w 

szkole otrzymują ciepły napój (herbata) oraz mają dostęp do bieżącej wody 

pitnej. W naszej szkole nie funkcjonuje sklepik szkolny. Ponadto nasi 

uczniowie z klas 1-5 objęci są programem rządowym "Program dla szkół" w 

ramach, którego otrzymują nieodpłatnie owoce i warzywa oraz mleko i 

przetwory mleczne. 

II Odpowiedź na Wniosek Odrębny: 

Informuję, iż w ostatnich 3 latach Rada Rodziców nie występowała do 

dyrektora z wnioskiem lub opinią dotyczącą spraw związanych z 

kształtowaniem zdrowych zasad żywienia wśród uczniów szkoły. 

Z poważaniem 

Mariusz Zakrzewski 

Dyrektor  

Szkoły Podstawowej  

im. Tadeusza Kościuszki  

w Jezierzycach Kościelnych 

 

 

 

Szanowni Państwo 

 

Odpowiedź na punkt I - Petycja 

W Szkole Podstawowej w Bukówcu Górnym uczniowie mają dostęp do bieżącej wody pitnej. 

Codziennie otrzymują ciepłą herbatę. Uczniowie klas I-V objęci są programem rzadowym 

"Program dla szkół", dzięki któremu otrzymują nieodpłatnie owoce i warzywa oraz mleko i 

przetwory mleczne. W szkole nie funkcjonuje sklepik szkolny. 

  



Odpowiedź na punkt II - Wniosek odrębny 

W ostatnich trzech latach Rada Rodziców nie występowała z wnioskiem do dyrektora szkoły 

dotyczącym spraw zwiazanych z kształtowaniem zdrowych zasad żywienia. Odpowiednie 

zapisy uzgodnione z Radą Rodziców o prozdrowotnym stylu życia zawarte są w Szkolnym 

Programie Wychowawczo-Profilaktycznym. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bukówcu Górnym 

Daniel Piasecki 

 

 

 

Szanowni Państwo, 

w odpowiedzi na wniosek informuję: 

 

I. PETYCJA - odpowiedź. 

Uczniowie przez cały rok szkolny mają codziennie dostęp do ciepłego napoju. 

Oprócz tego w szkole działa sklepik i stołówka, gdzie wydawane są obiady. 

II.  

W ostatnich 3 latach Rada Rodziców nie występowała do Dyrektora Szkoły z wnioskiem lub 

opinią dotyczącą spraw związanych z kształtowaniem zdrowych zasad żywienia wśród 

uczniów. 

 

Z poważaniem: 

Tadeusz Górny 

dyrektor ZSO Włoszakowice 

 

Odpowiadając na Państwa pismo z dnia 7 grudnia 2017 roku informuję : 
1. Odpowiedź na petycję: 
W naszej placówce wszyscy uczniowie w trakcie pobytu w szkole otrzymują ciepły napój 
(herbatę)oraz mają dostęp do bieżącej wody pitnej.W naszej szkole nie funkcjonuje sklepik 
szkolny. Uczniowie naszej szkoły z klas 1-5 objęci są programem rządowym “Program dla 



szkół “ w ramach, którego otrzymują nieodpłatnie owoce, warzywa, mleko oraz przetwory 
mleczne. 
2. Odpowiedź na Wniosek odrębny: 
Informuję, że w ostatnich 3 latach Rada Rodziców nie występowała do dyrektora z 
wnioskiem lub opinią dot. spraw związanych z kształtowaniem zdrowych zasad żywienia 
wśród uczniów szkoły. 
Z poważaniem 
Józef Sajbura 
Dyrektor 
Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej  
w Krzycku Wielkim 
 

 

 

 


